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Bojan Farkaš
 · 

Na današnjoj 13. redovnoj sjednici OV Vogošća, pokrenuo sam dvije 
inicijative ispred građana i građanki naše općine, te postavio dva 
vijećnička pitanja:

Vijećničke inicijative

 Upućena inicijativa da Općina Vogošća pristupi projektu „Javna 
rasprava", kako bi naše građanke i građani imali mogućnost: 

direktnog učešća u procesima donošenja odluka,
uključivanja u raspravu o prijedlozima koji se nalaze u proceduri
komunikacije sa izabranim vijećnicama i vijećnicama. 
 Upućena inicijativa da se izvrši sanacija ceste u ulici Ahmeda Rizve, 

te da se ukloni uzrok koji dovodi do izviranja vode na prometnoj cesti.

Vijećnička pitanja

 Koliko tačno iznosi minimalna, a koliko maksimalna jednokratna 
pomoć licima u stanju socijalne potrebe koji žive na području općine 
Vogošća? 

 U čijem vlasništvu je parcela koja se nalazi na prostoru između 
Fakulteta za upravu i "plavih" zgrada na ulazu u Vogošću?

 Važna informacija: 

 Za ovu sjednicu smo pripremili  inicijativa i  pitanja. 
Nažalost, prema poslovniku OV-a, još uvijek smo ograničeni na 
maksimalno dvije vijećničke inicijative i/ili pitanja po sjednici, pa se 
ovim putem izvinjavamo svim našim građankama i građanima čija 
pitanja i inicijative nisam mogao uputiti. Međutim, kako sam i obećao, 
ne odustajemo i pokušat ćemo iznaći način da ih dostavimo 
Općinskom vijeću Vogošća i nadležnim općinskim službama pismenim 
putem. 

Dragi građani i građanke općine Vogošća, ovom prilikom želim da 
Vam se zahvalim na odličnoj saradnji i ohrabrim Vas da me i dalje 
nastavite obavještavati o svim problemima sa kojima se svakodnevno 
susrećete u Vašoj ulici ili naselju. 

Posebna zahvala ide kolegama/icama iz Povjereništva na podršci u 
pripremi za ovu sjednicu.

Uvijek u službi građana.
Vaš vijećnik
Bojan

28 February at 21:15
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